
2024-04-22 

 

Reservation  

Utbildningsnämnden 2024-04-18 

Ärendena 11, 12 och 13 

 

Vi välkomnar inte vinstdrivna skolor 
och huvudmän 
 

Yrkande 

I utbildningsnämndens yttranden över remisser från Skolinspektionen angående 
nyetableringar av friskolor eller utökningar av deras verksamhet finns en 
standardformulering som lyder: Utbildningskontoret ser generellt positivt på att 
kommunens elever erbjuds ett varierat utbud av gymnasieprogram, inriktningar och 
huvudmän inom kommunen. 

Med utgångspunkt från ett otal forskningsrapporter, artiklar, fackliga rapporter, 
vittnesmål och erfarenheter som visat att friskolesystemet, när det gäller vinstdrivna 
förskolor och skolor har ett systemfel som genererar bristande likvärdighet, jämlikhet 
och kunskapsutveckling. 

Vänsterpartiet yrkar därför skrivningen ändras som följer: Utbildningskontoret ser 
generellt positivt på att kommunens elever erbjuds ett varierat utbud av 
gymnasieprogram, inriktningar och huvudmän utan vinstintressen inom kommunen. 

Det är en skrivning som inte bara gäller gymnasieskolan utan all utbildning från förskola 
till gymnasieskola som ska användas som standardformulering i fortsättningen. 

Reservation 

Vänsterpartiet reserverar sig mot att utbildningsnämnden trots att vetenskap och 
beprövad erfarenhet talar däremot bibehåller den gamla skrivningen som välkomnar 
vinstdriven förskola och skola i Södertälje. 

 

 

Ulf Eriksson  Ordinarie ledamot 

Maria Wikstrand Ersättare 

 

 


